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PROTOKÓŁ 0012.3.7.2022 
z posiedzenia Komisji Edukacji  
w dniu 21 września 2022 roku 

 
 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14.30- 15.25 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczył Radny Janusz 
Toborowicz.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu 
przyznawania stypendiów w ramach Programu Stypendialnego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój dla uczniów szczególnie uzdolnionych, 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 
z dnia 28 kwietnia 2016 r. Nr V.49.2016 w sprawie regulaminu 
określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków oraz 
szczegółowy sposób obliczania niektórych innych składników 
wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 Projekt uchwały w sprawie ustanowienia prawa użytkowania na okres 25 
lat na rzecz Zgromadzenia Córek Maryi Wspomożycielki (Siostry 
Salezjanki) Inspektorii Warszawskiej w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości położonej przy ul. Wielkopolskiej 20 w Jastrzębiu-Zdroju  

 Pismo NSZZ „Solidarność” w sprawie opinii do projektu uchwały  
w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 
stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach i placówkach 
oświatowych oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 Odpowiedź na pismo w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora w SP 
nr 10, 

 
4. Analiza wyników egzaminów zewnętrznych  
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 15 czerwca 2022 r,  
7. Zakończenie posiedzenia  
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Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Edukacji – Jarosław Potępa. 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji i zaproszonych gości.  
 
Ad.2 
 
Komisja przyjęła porządek obrad. 
 
Ad.3 
 
Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Zastępca Skarbnika 
Miasta – Katarzyna Prątnicka.  
 
Jarosław Potępa 
 - Czy mamy finansowo wyliczone jak kształtują się godziny dla pedagogów  
i psychologów w szkole? 
 
Monika Dudacy 
 - Nie mam takich wyliczeń, nie wszyscy jeszcze są zatrudnieni. Będzie 41 etatów 
wzrostu. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu 
przyznawania stypendiów w ramach Programu Stypendialnego Miasta 
Jastrzębie-Zdrój dla uczniów szczególnie uzdolnionych, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Monika Dudacy. Poinformowała, że dokonywana jest korekta dotycząca 
średniej. Podwyższamy średnią w szkołach podstawowych z 5,25 na 5,75, (klasy 
4-6) i klasy (7-8) z 5,00 na 5,5 i w szkołach ponadpodstawowych z 4,75 na 5,25. 
Laureaci konkursów i olimpiad pozostają bez zmian.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z 
dnia 28 kwietnia 2016 r. Nr V.49.2016 w sprawie regulaminu określającego 
wysokość i warunki przyznawania dodatków oraz szczegółowy sposób 
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obliczania niektórych innych składników wynagrodzenia dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Miasto 
Jastrzębie-Zdrój, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Monika Dudacy. Poinformowała, że w związku ze zmianą ustawy Karta 
Nauczyciela zmienia się awans zawodowy nauczycieli. Likwiduje się nauczyciela 
stażystę i kontraktowego. Pojawia się funkcja mentora. Uzgodniono kwotę dla 
mentora i opiekuna stażu w kwocie 100 zł.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustanowienia prawa użytkowania na okres 25 
lat na rzecz Zgromadzenia Córek Maryi Wspomożycielki (Siostry 
Salezjanki) Inspektorii Warszawskiej w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości położonej przy ul. Wielkopolskiej 20 w Jastrzębiu-Zdroju  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Zastępca Prezydenta 
Miasta – Roman Foksowicz. Poinformował, że Siostry Salezjanki chcą 
wyremontować i przystosować budynek do edukacji szkolnej stąd prawo 
użytkowania na okres 25 lat.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Pismo NSZZ „Solidarność” w sprawie opinii do projektu uchwały  
w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 
stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach i placówkach 
oświatowych oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych w szkołach dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-Zdrój, 

 
Jarosław Potępa 
 - Proszę o krótkie wyjaśnienie.  
 
Monika Dudacy 
 - Były dwa zastrzeżenia, które dotyczyły przedszkoli 4 i 6 oddziałowych oraz 
całkowitego zwolnienia Dyrektorów z zajęć dydaktycznych. W tym temacie nie ma 
jeszcze opinii, temat ponownie był omawiany. Zgodnie z ustawa o związkach 
zawodowych musimy wystosować pismo i odnieść się do uwag.  
 
 

 Odpowiedź na pismo w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora w SP 
nr 10, 

 
Monika Dudacy 
 - Powierzenie w porozumieniu z Kuratorium Oświaty zostało przyznane Pani ***** 
na okres dwóch lat.  
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*** Informacje zawarte w protokole podlegają ochronie na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 6 września 
2001 r.  (t. j. Dz. U. z 2022 r., poz. 902). Zakres wyłączenia jawności: imię i nazwisko osoby wymienionej w protokole, wyłączenia jawności 
dokonano  w interesie osoby wymienionej;  
Organ lub osoba dokonująca wyłączenia: Monika Dulewicz 

 
Magiera Bernadeta 
 - Obawiam się o współpracę z nauczycielami w tej szkole.  
 
Monika Dudacy 
 - Z tego co obserwuję myślę, że współpraca będzie dobrze się układać. Jest 
wsparcie ze strony nauczycieli, nie widzę innych nieprawidłowości.  
 
Ad.4 
 
Analiza wyników egzaminów zewnętrznych.  
 
Temat został omówiony. 
 
Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Piotr Szereda 
 - Jak w tej chwili wygląda sytuacja w ZS nr 5? Wiem, że uczniowie podjęli już 
normalnie naukę. Rozumiem, że zgodnie z przewidywaniami 14 listopada 2022 r.  
remont w szkole powinien zostać zakończony. 
 
Roman Foksowicz 
 - Tak, taki jest termin. W tym tygodniu miała zostać zamontowana winda. 
Czekamy na dostawę wyposażenia kuchni. W trakcie prac okazało się, że brakuje 
w 3 salach umywalki czego nie było wcześniej w projekcie więc teraz będziemy 
montować umywalki w wymaganych pomieszczeniach.   
 
Jarosław Potępa 
 - Uważam, że można pozazdrościć takiej szkoły.  
 
Roman Foksowicz 
 - Żałuję  że to że dzieci mają się przeprowadzać przysłoniło rodzicom to, że mają 
nowoczesny obiekt szkolny.  
 
Piotr Szereda 
  - Wydaje mi się, że brakło pewnej komunikacji między rodzicami, dyrekcją szkoły 
a Urzędem Miasta.  
 
Roman Foksowicz 
 - Z tym się nie zgodzę. Dyrekcja jest do kontaktu z rodzicami a nie Urząd Miasta.  
 
Piotr Szereda 
 - Rodzice zgłaszali jedną rzecz, że nie byli na to przygotowani. To jest Szkoła 
Mistrzostwa Sportowego. Rodzice organizacyjnie nie byli do tego przygotowani. 
Zajęcia lekcyjne miały odbywać się zdalnie a w międzyczasie odbywać się miały 
zajęcia sportowe. Rodzice mieli sporo uwag do władz miasta.  
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Roman Foksowicz 
 - Do 14 listopada 2022 r.  wszystko ma zostać wykonane m.in. klatka schodowa 
części gospodarczej gdzie dzieci w ogóle nie mają wstępu. Od 16 sierpnia 2022 
roku wskazywaliśmy szkole możliwość przewożenia powoli mebli co by usprawniło 
proces. Prosiliśmy o wskazanie miejsc gdzie mają znajdować się projektory, ale 
tablice nie były jeszcze przykręcone. Można to było robić sprawniej i spokojniej. 
 
Piotr Szereda 
 - Tak naprawdę nie ma winnych całej tej sytuacji.  
 
Roman Foksowicz 
 - Daleki jestem od szukania winnych i nie ma takiej potrzeby. Od początku 
pilotowaliśmy remont szkoły. Zorganizowaliśmy osoby z naszych jednostek do 
pomocy w przeprowadzce oraz dwie firmy sprzątające, które pomagały w 
sprzątaniu.  
 
Jarosław Potępa 
 - Rozmawiamy o problemie, którego wg. mnie już nie ma. Przy tak dużej 
inwestycji zdarzają się opóźnienia w remoncie.  
 
Roman Foksowicz 
 - Wszystkie wątpliwości dot. bezpieczeństwa i nauki zostały rozwiane. 
 
Bernadeta Magiera 
 - Czy w związku z podwyżkami cen energii, ogrzewania  miasto planuje zdalnie 
nauczanie w szkołach? 
 
Roman Foksowicz 
 - Nie mamy takich zamiarów. Zastanawiamy się nad oszczędnościami, ale żeby 
nie rzutowały one na mieszkańców. Niedługo odbędzie się przetarg na energię. 
Większość oświetlenia miejskiego jest ledowa.  
 
Jarosław Potępa 
 - Chciałbym zapytać o godziny konsultacji rodzica z nauczycielem, które zostały 
wprowadzone. Głosy są bardzo różne. Część osób chciałaby takie konsultacje  
w godzinach dopołudniowych, część wolałaby popołudniu. Jaki jest pomysł na te 
godziny? 
 
Monika Dudacy 
 - Temat był omawiany na ostatnim spotkaniu z Dyrektorami. Były różne 
propozycje ponieważ mamy różną specyfikę szkół. Wiemy, że nie da się tego 
ujednolicić na terenie całego miasta. Dyrektorzy w grupach roboczych postarają 
się ustalić pewne warunki. Wiadomo, że wszystkich osób nie zadowolimy.  
 
Jarosław Potępa 
 - Czy jest jeszcze możliwość zmian w rozkładzie jazdy autobusów? 
 
Roman Foksowicz 
 - Proszę uwagi zgłaszać do biura MZK.   
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Ad. 6 
Przyjęcie protokołu z dnia 15 czerwca 2022 r,  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Ad.7 
Zakończenie posiedzenia  
 

Przewodniczący Komisji -Jarosław Potępa podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała       Przewodniczący Komisji  
Monika Dulewicz       Jarosław Potępa  

 
 
 

 

 


